
Referat FAU 26.08.24
Gro Anita og Ole Jørgen:

- Offisiell åpning av skolen, inviterte folk på dagtid. Alle elevene skal synge for et
knippe inviterte gjester, blant annet ordføreren. Det blir da åpen skole fra 15-17 for
alle, ikke så mye opplegg, men at man kan gå rundt å se på skolen. Håper at vi
begynner å bruke området slik at det skal være familievennlig. Oppfordrer til at alle
foreldrekontaktene tar raskt kontakt med lærer, inspektører osv hvis det skulle være
noe., ta kontakt tidlig, avhengig av god kommunikasjon mellom foreldre og lærere.

- Alle som går på Vågsbygd nå fortsetter her selv om det skulle skje endringer i
skolestrukturen.

- Fiskå må pusses opp dersom den ikke blir lagt ned.

Høringsuttalelsen:
- Det blir en veldig stor skole med nesten 500 elever.
- Se på hvordan vi vil ha det som skulle skje. Hvordan ønsker vi å ha det. Viktig å

tenke hva vi trenger å gjøre.
- en stor blanding av elever, er positivt men kan også by på utfordringer. Viktig å tenke

over hva vi må gjøre.
- Hva ble gjort på Karuss for å jobbe med skolemiljøet.
- Få noe av besparelsen dersom man legger ned skolen.
- Positivt at de kommer litt lengre vekk fra senteret.
- Positivt at det kommer elever fra forskjellige skoler
- Rollen som Hussein har på Fiskå skole, er viktig å ha godt samarbeid mellom

skolene dersom de skal slås sammen.
- Elever og FAU bør tas med godt fra starten.
- Lite mulighet dersom det ikke fungerer på den skolen man går på så kan man ikke

bytte til et nytt miljø.
- Sikre at kommunen bruker penger de sparer på elevene.
- Hva er planen for fiskå skole dersom den skal legges ned. Bydelshus er nødvendig

for bydelen, det bør brukes til noe som tjener ungdommen. Stor bydel som ikke har
noe sted som ungdommen.

- Økt ungdomskriminalitet, mobbing, sårbare grupper.
- Kreve at kommunene henter inn kunnskap fra andre byer om hvordan det fungerer

med store skoler. Hva vil det si for barnene? ikke kun økonomi og sparing på
administrasjon.

- Bygningsmassene må være ferdig før elevene kan flyttes.

FAU leder og nestleder jobber med et innspill, det kan legges ut på Google Disk for
gjennomlesing i god tid før høringsfristen 30.09.24.

FAU møter:
- Nestleder: Rannveig Odden.
- Mandag kl. 19.00, første 15 min sammen(ev mer ved behov), så deler vi oss.

Rullerer litt på hvem som leder hvilke gruppe.
- Janina ansvar for å kalle inn i spond og lage agendaer.

Ønsket tema: Hvordan kan vi dele erfaringer mellom trinnene, hvordan kan de lavere



trinnene tjene på erfaringer fra de på høyere trinn.


